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Thuis of op je werk, een Oppepper maakt je sterk

Als  de nood aan de man komt

God helpt ons niet als we het nog niet echt nodig hebben. Hij opent geen deuren als wij nog niet eens in de 
buurt van die deuren zijn aangekomen. Hij ruimt geen obstakels op als we ze nog niet bereikt hebben. Maar 

als de nood aan de man komt, dan gaat Hij aan het werk. Dan staat God klaar om het wonder te doen.
Dit is een belangrijk geestelijk principe, maar het is wel iets dat we nog weleens vergeten. Zo komt het dat heel wat 
mensen zich voortdurend zorgen maken over moeilijkheden die ze ergens in de verre toekomst verwachten. 
   Maar God vraagt van ons om Hem vandaag te vertrouwen en de toekomst aan Hem over te laten. Daar hebben 
we vaak moeite mee, want wij verwachten van God dat Hij ons een zonnige toekomst binnenleidt en de weg voor 
ons effent en netjes met alle eventuele problemen afrekent, lang voordat wij bij de problemen aankomen. Zo werkt 
God dus niet. Hij wil ons stap voor stap leiden en verwacht van ons dat wij Hem vertrouwen en in Hem rusten. Hij 
rekent pas af met de moeilijkheden op het moment dat we er mee te maken krijgen.
   Zo is ook de dood een bron van onrust en angst in het leven van veel mensen. Die mensen vrezen de dood en 
maken zich er druk over.  Stel je voor dat het morgen gebeurt? ‘Wat zal er gebeuren met de mensen die ik achter-
laat? Ben ik er wel klaar voor?’  Natuurlijk ben je er nog niet klaar voor. Je bent toch nog niet bij die poort aange-
komen? Genade wordt je nooit gegeven voordat je die nodig hebt. Die komt pas als het gevecht begonnen is en geen 
moment eerder. 
Geloof is rusten. En geloof groeit door het Woord op te nemen, zoals een plant groeit door het zonlicht en het 
voedsel uit de aarde op te nemen. Wat voor voordelen heeft het om je zorgen te maken? Die zijn er eigenlijk niet. 
Zorgen en angst hebben nog nooit iemand sterker gemaakt en helpen je ook niet om God beter te leren kennen.
Angst en zorgen zijn niet het juiste gereedschap om mee te ontsnappen aan je problemen. Zorgen werken verla-
mmend en draaien de kraan dicht waarmee Gods zegeningen ons leven hadden kunnen binnenstromen. Angst 
verstoort een leven dat bedoeld was om gelukkig te zijn.
   Daarom zegt de Heer uitdrukkelijk dat wij ons niet met zorg en vrees moeten inlaten. Jezus zei: “Maak u geen 
zorgen voor de dag van morgen. Ook morgen zal God u weer geven wat u nodig hebt. Leef dus gewoon bij de dag.”
Jezus bedoelt niet dat je nooit voorbereidingen zou moeten treffen voor de toekomst. Onze levens zijn niet ve-
rondersteld geleefd te worden zonder plan of richting. Maar ze zijn zeker niet bedoeld om gevuld te worden met 
angst en vrees. 
   En mensen hebben direct in de gaten of jij je zorgen maakt. Ze zien het aan de zorgelijke lijnen op je gezicht, of 
horen het aan de klank van je stem. Ze voelen het aan je geest, die angst uitstraalt in plaats van vreugde en vertrou-
wen. President Roosevelt zei eens: “De enige angst die we moeten vrezen is de angst zelf.” Angst is niet van God. 
God geeft geen angst. De stem van de angst is nooit de stem van God. 


